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Vragen van de leden Jasper van Dijk en Van Raak (beiden SP) aan de 
ministers van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties en van Onderwijs, 
Cultuur en Wetenschap over stembureaus op MBO-scholen (ingezonden 
17 februari 2017). 

Vraag 1
Kent u de actie «Op elk MBO een stembureau»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat het goed zou zijn om op zoveel mogelijk MBO-scholen 
en ook hogescholen en universiteiten, stembureaus te plaatsen zodat meer 
jongeren gaan stemmen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Bent u bereid om zo spoedig mogelijk, in verband met de verkiezingen op 
15 maart, met de onderwijsinstellingen (MBO-raad, Vereniging Hogescholen, 
VSNU) en met de VNG in overleg te treden om ervoor te zorgen dat er zoveel 
mogelijk stembureaus op MBO-scholen, hogescholen en universiteiten 
komen? Zo nee, waarom niet?

1 http://nos.nl/op3/artikel/2158423-niet-jongeren-naar-het-stembureau-maar-het-stembureau-
naar-jongeren.html
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